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Vidlák 6 listopadu, 2024

Rok mrtvých vlků…
web.litterate.cz/rok-mrtvych-vlku

Tak nám vyhrál Donald Trump. Hodně z nás do poslední chvíle ještě čekalo na nějaký kamion
hlasovacích lístků na podporu Zklamaly Harrisové, který se odněkud vynoří a zachrání libtardům situaci.
Ale nestalo se. Vítězství Donalda Trumpa je o to přesvědčivější, že Republikáni získali i většinu v Senátu,
Sněmovně reprezentantů a dokonce mají i většinu guvernérů. Takže na nějaký „impíčment“ mohou
všichni rovnou zapomenout. Navíc, Trumpovo vítězství je poměrně přesvědčivé. Vyhrál nejen na počet
volitelů, ale i na počet hlasů.

Já se nebudu věnovat kyselým novinářským obličejům, nebudu se věnovat České televizi, i když jejich
volební noc je nejen důvodem k neplacení koncesionářského poplatku, ale i vyhození celých Krkavčích
hor do povětří. Pak udělat pluhem brázdu (hlásím se) a zasypat solí. Nebudu se věnovat hloupým
Honzejkům ani jiným libtardím firmám, díky jejichž pláči nejspíš budou mít v Hřensku povodně. Nebudu se
ani zabývat fanděním Kamale, které nepomohlo ani nemohlo pomoci, protože čeští liberálové v
amerických volbách jaksi nevolí.

Já se zaměřím na ty, kterých se Trumpovo vítězství přímo dotkne.

Kipling ve své Knize džunglí popisuje praktiky ve vlčí smečce, kde stárnoucí vlk poprvé mine svou kořist.
Říká se mu pak mrtvý vlk. Sice ještě žije, ale už se o sebe není schopen postarat, bude v čele smečky
nahrazen a nakonec zajde někde v ústraní. Přesně tyto praktiky platí v politice. Nejhorší, co se může
politikovi stát, je minout se svou politikou cílem.

První tři mrtví vlci sedí na Hradě. Kolář, Pojar a Petr Pavel… Ti vsadili na Bidena a na Kamalu. Petr Pavel
dokonce těsně před prezidentskou volbou provedl další „mladickou nerozvážnost“ a nazval Trumpa
odpornou lidskou bytostí se kterou doufá, si už nikdy nepodá ruku. Myslím, že se mu to vyplní. Navíc je
krajně nejisté, jestli si v americké administrativě vůbec bude mít s kým podat ruku. Očekávám, že
Republikáni provedou velmi důslednou noc dlouhých nožů a pokud má Trump realizovat obrat americké
zahraniční politiky, tak to nebude dělat s lidmi od Bidena. Mimochodem… koruna dnes vůči dolaru silně
poklesla… jak symptomatické.

Další parta mrtvých vlků sedí ve Strakovce. Co k tomu říct… Od prvního dne ve funkci dělal Fiala špatnou
politiku, protože se zaměřil na špatnou kořist. Nejprve úplně otočil a stal se liberálem. Odhodil svoje
dávné řeči z roku 2016, kdy ještě byl euroskeptikem a konzervativcem. Jako Emanuel Moravec pochopil,
kde je moc a prostě překabátil. Stejně jako kdysi soudruh prezident. Pak, stejně jako Zelenský, ke své
škodě uvěřil americkým slibům o vítězné válce proti Rusku a stalo se to prioritou jeho politiky. Tak velkou
prioritou, že obětoval své politické preference a zřejmě definitivně obětoval celou čtyřkoalici. Dokonce byli
tak hloupí, že projekt SPOLU podepsali ještě před americkými volbami, ačkoliv na tom vůbec nezáleželo
a sedmnáctý listopad by pro takový podpis byl stejně symbolický jako osmadvacátý říjen.

Všimněte si, že jsem se úplně obešel bez toho, že je Fiala i mizerný hospodář.

Prostě čekal, že liberálové zvítězí v Americe a pak zvítězí i nad Ruskem. Jenže nic z toho nebude. Trump
se s Putinem nejspíš domluví a tlak na Ukrajinu se vyvine prostě tím, že nějaký americký Fox News
prostě zveřejní skutečná čísla ukrajinských ztrát… Všechny ty stamiliardy, které naše republika
napumpovala do války, jsou už teď peníze vyhozené z okna a kdo za to může? Fiala. On je premiér. Ve
volbách SPOLU nepřeleze deset procent.

Já jsem byl poslední tři roky optimista a pravidelně jsem zde na Kydech meldoval, že na tom nejsme tak
špatně, jak to líčí velká média. Říkal jsem, že nás přibývá, že si to lidé stále více uvědomují, že liberálové
už nerostou a nesílí. Velké demonstrace jsem bral jako bod zlomu. Tam naposled si ještě Rakušan mohl
myslet, že má navrch. Tam naposled mohl bagatelizovat náš počet. Já mezitím psal o tom, jak jsme se
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etablovali, jak jsme z malých blogů udělali velké, že jsme dokázali využít sociálních sítí, rozšířit o sobě
povědomí a volby pak ukázaly, že to byla pravda. Poměry se otočily a teď s Trumpem to teprve nabere
rychlost.

Navíc se v USA ukázalo, že mladí a korespondenční nevolili tamní Danuši Nerudovou, protože vydlabaná
dýně sice krásně svítí, ale ta snůška frází už prostě byla ohraná. A tak mladí lidé, i ti korespondenční,
překvapivě volili republikány a to s takovou převahou, že si nejsem jistý, jak budou volit naši američtí
korespondenční krajané za rok. Když teď volili Trumpa, myslíte, že budou volit politickou mrtvolu v
podobě Pekarové Adamové? Nebo Rakušana? Amerika byla vždycky napřed, a tak to vypadá, že i s
korespondenční volbou vládní vlci minuli svoji kořist.

Mimochodem… a říkám to vlastně nerad… k mrtvým vlkům se nejspíš zařadí i Andrej Babiš. I on totiž v
posledních letech svou kořist míjel. Za doby covidové vsadil na očkování, které mělo problém vyřešit, ale
nevyřešilo. Po volbách nevzal od Zemana jmenování k sestavení vlády, protože myslel, že prezident má
na kahánku a zemře. Nestalo se. Pak svůj marketing rovněž zaměřil na velmi protiruskou notu (masový
vrah Gerasimov, ODS jezdila do Moskvy lézt Putinovi do zadnice), podpořil obrannou dohodu s USA v té
nejblbější možné době, mluvil sice o míru, ale svou politiku orientoval jednoznačně na očekávanou ruskou
prohru, která teď asi nenastane, protože Trump už ve svém prvním povolebním projevu řekl, že války
začínat nechce. Nepodpořil ani Václavák ani traktoriády, ačkoliv to byly body obratu. Nechtěl se stát
lídrem protestů, ačkoliv měl tu možnost. Chtěl zůstat přijatelný pro Českou televizi a Lukačevičovy
novináře, kteří teď prohráli svoji reputaci a už brzy přijdou úplně o všechno. Alternativní média, která
budou hrát stále větší roli, Babiše moc nemusejí.

A dosadil Jourovou, která dělala všechno pro to, aby zlikvidovala svobodu projevu. Jourová je tak toxická,
že ji jmenoval i Elon Musk, který v nové americké vládě bude hrát významnou roli.

Pavel Šafr to řekl správně… Trumpovo vítězství povzbudí dezolátskou scénu. To si piš, Pavlíku, že
povzbudí. Vůbec si nedovedeš představit, jak moc ji to povzbudí. Ani ne tak kvůli Trumpovi, ten se bude
snažit udělat Ameriku opět velkou a na nás moc ohledy brát nebude, ale spíš kvůli tomu, jak se i tam
změnily voličské postoje.

Libtardismus totiž začíná být diagnóza, nikoliv světonázor. Sto padesát pohlaví je věc pro psychiatra,
nikoliv pro prezidentskou kandidátku. Woke kultura začíná být pro smích, na cenzuru Twitteru může
Evropa zapomenout a Jourová zůstane banální byrokratické zlo. Elon Musk říkal, že čtyřicet miliard dolarů
nebyla cena za Twitter, ale cena za svobodu slova. Tak nám ještě minimálně další čtyři roky zůstane
zachována. Navíc, Cukrberg s Fejsbůkem se nejspíš bude muset také přizpůsobit. A za rok si to s
faktčekery, cenzory, udavači a mazači vyřídíme i tady doma. Člověk který otravuje studny, si nezaslouží
žádnou milost a pro Jeníka Cempera je vyhrazeno to nejhlubší peklo.

Redaktoři České televize by si měli připravit evakuační zavazadlo. I Kavky jsou mrtvý vlk. Také se
poněkud minuli a vsadili na špatného koně. Projekt Nekrm hydru nabírá další a další odhodlané. Už teď
jich je víc než třicet tisíc. Do roka a do dne… pak i oni vezmou ošklivý konec, který v tom lepším případě
bude vypadat jako v Polsku. V tom horším místo České televize vyroste nějaký komerční mrakodrap,
veřejnoprávnost skončí a nikomu, kromě Štěpána Kotrby, nebude chybět. Moc velkých médií totiž byla
zlomena. Jejich propaganda kvantitou a koordinací tlampačů už nefunguje. Už nestačí jen hlasitě a
opakovaně chrlit fráze, už musíte mít i co říct. A když teď Česká televize nemá čím posloužit, už ji vlastně
nepotřebuje ani ten Rakušan… Teď už je za sedm miliard drahá.

Ještě včera bych si na nějaký výraznější obrat v USA nevsadil ani vindru. Demokraté stále uměli křičet
hodně nahlas a stále uměli předstírat, že mají masovou podporu. A stále mají hodně peněz. Ale mlčící
většina už nechce koukat na desáté opakování téhož. Už má jiné názory i přes mediální ryk. Podobně
jako v Gruzii, nikdo nechodil mezi obyčejnými lidmi, aby se jich ptal, jak to cítí. Nebylo to ani v
průzkumech, protože lidé už neříkají, co si myslí, ani v anonymním dotazníku. Lidé to říkají, jen když jsou
mezi svými. Mediální křik ještě existuje, ale lidé ho poslouchají čím dál méně.
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Čeká nás rok mrtvých vlků. Rok elit, které se minuly cílem a scházejí na oubytě.

Ale také nás čeká rok těch, kteří obstáli v protivenstvích posledních let, kteří překonali Jourové cenzuru,
ustáli hnojomety České televize, kteří nezaujímali postoje, ale rovně stáli i když přicházeli o zákazníky či
práci. Rok těch, kteří říkali pravdu, i když bylo nevýhodné ji říkat. Rok těch, dostali facky, ale stejně
neutekli. Rok těch, co se inspirovali Trumpem a Elonem Muskem. Rok těch, co se nevzdali. Ti to tady po
volbách převezmou.

_______________________________________________________________________________________

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete dar Institutu českého venkova.
Každý, kdo pošle příslušnou částku, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z
nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN: CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na
stránkách Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro
zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“
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